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Elbocsátások az iskolákban Emléktábla Boros professzornak 

Csapó tartja a tétet, és emel egymillióval 

Ajáiilatháború 
a Városképért 

Újabb ajánlatok érkeztek az önkormányzathoz a Városkép 
Kft. privatizálására a VM Hungária és a Kacsó és Társai Bt. 
ajánlata mellett. A VM Hungária eredeti ajánlatánál négyszáz-
millióval kínált többet a Kacsó és Társai Bt. a közterületek rek-
lámcélú hasznosításával foglalkozó cégért, amelynek működé-
sét jelenleg az Alkotmánybíróság vizsgálja, ugyanis az önkor-
mányzat hatósági jogkört adott át a privatizáció előtt álló Vá-
roskép Kft.-ért. 

A Kacsó és Társa ajánlatára reagálva a VM Hungária képvi-
selői kijelentették: tartják az új ajánlatot, sót, egymillió forinttal 
meg is toldják azt. 

Tegnap Csapó Balázs, az Intermédia Kft. ügyvezetője jelez-
te Mezey Róbert jegyzőnek, cége ugyancsak vételi ajánlatot 
tesz a Szegedi Városkép Kft. 85 százalékos üzletrészére. Csapó 
levelében kijelentette: a legjobb beérkező ajánlatnál egymillió 
forinttal többet ad a Városkép Kft.-ért. Egyben kérte a jegyzőt, 
ajánlatát ismertesse a képviselőkkel. 

A közgyűlés előtti utolsó pillanatban beérkezett levelek jogi-
lag ajánlatnak minősülnek - hangsúlyozta Mezey Róbert jegy-
ző. Az azonban már a közgyűlésen múlik, hogy a VM Hungá-
ria napirendre vett ajánlata mellett a képviselők foglalkoznak-e 
a többivel. A jegyzőtől megtudtuk: korábban a közgyűlés utasí-
totta a Városkép Kft. ügyvezetőjét. Katona Andrást: keressen 
külső befektetőt a cég működtetéséhez. Az igazgató három cé-
get hívott meg, amelyek közül a VM Hungária első - a jelenle-
ginél 400 millióval kisebb - ajánlata volt a legjobb, a bizottsá-
gok ezért ezt javasolták a közgyűlésnek megtárgyalásra. A 
jegyző szerint elképzelhető, hogy a képviselők az újonnan be-
érkezett ajánlatokról is tárgyalnak, az is lehet, hogy csak a VM 
Hungária tervezetéről döntenek, de az sem kizárt, hogy az új, 
az eredetitől jelentősen eltérő ajánlatok miatt új eljárás lefolyta-
tását kezdeményezik. 

K. B. 

Millenniumi album 
Munkatársunktól 

Három folyó mentén cím-
mel jelent meg Csongrád me-
gye millenniumi albuma, 
amelyet tegnap mutattak be a 
szegedi Sík Sándor Könyves-
boltban. A kötet kétszáz olda-
lon, hat fejezetben mutatja be 
a térség történetét. Az egész 
könyvön átívelő társadalom-, 
gazdaság- és kultúrtörténeti 
tanulmány mellett szócikkek 
és fényképek segítik a tájéko-
zódást. Az egyes szócikkek a 
népművészet, a közlekedés, a 
tudomány, vagy az oktatás te-
rületéről származó témákat 
dolgoznak fel röviden. Olvas-
hatunk például a napsugaras 
házakról, a szentesi reformá-
tus nagytemplomról, orvoska-

ri professzorokról, Páger An-
talról, Tisza Lajosról vagy 
Juhász Gyuláról. Az újonnan 
készített fényképeken kívül 
metszetek, korabeli képesla-
pok, kéziratrészletek színesí-
tik az albumot. 

A kötetet dr. Blazovich 
László, a Csongrád Megyei 
Levéltár igazgatója és Maros-
vári Attila, a megyei közgyű-
lés alelnöke szerkesztette, a 
szócikkek megírásában tizen-
hat szerző vett részt. A mil-
lenniumi albumot angolul is 
megjelentették ezer példány-
ban, a magyar nyelvű kiadás-
ból kétezer példányt nyomtak. 
A kötet díszbemutatóját júni-
us 20-án tartják a szegedi Mó-
ra Ferenc Múzeumban. 

Új tévés vezető 
Jurkovics János, a szegedi 
körzeti tévéstűdió frissen ki-
nevezett vezetője visszauta-
sítja, hogy a televíziós mű-
helyben csak másodvonalbe-
liek maradtak volna meg, s 
abban bízik, hogy új munka-
társai megtanulják a szak-
mát. 

4. oldal 

„Rázós ügyek" 
a közgyűlésen 

Az egészségügy privatizá-
ciójáról, pedagógusok elbo-
csátásáról, a környezetgaz-
dálkodási kht. kettéválasztá-
sáról, valamint a városgond-
nokság megszüntetéséről is 
tárgyalnak a szegedi köz-
gyűlés mai ülésén. 

5. oldal 

Nigel J. Thorpe, Nagy-Britannia budapesti nagykövete Bartha László 
társaságában érkezett tegnap a városháza dísztermébe. (Fotó: Schmidt Andrea) 

lasztások eredményeiről be-
szélt, említve az eddigi leg-
nagyobb munkáspárti győ-
zelmet, miszerint a 659 alsó-
házi helyből 413-at mondhat 
magáénak ez a párt, míg a 
konzervat ívok mindössze 
166-ot. Ez azt jelenti, hogy 
az angolok továbbra is a ko-
rábbi irányvonalat követve 
alakítják ki külpolitikájukat. 
Magyarországgal is. Hazán-
kat támogatják az EU-csatla-
kozásban, annál is inkább, 
mert kiváló kapcsolatokat 
építettünk ki egymással. Ezt 
alátámasztja az is, hogy a két 

ország árucsere-forgalma el-
éri az évi 2 milliárd dollárt, 
az angol vállalkozók pedig 
hasonló összeget fektettek 
be eddig Magyarországon 
különféle vállalkozások ré-
vén. Idén ezt az összeget - a 
jelekből ítélve - túl fogják 
szárnyalni. 

Tegnap egyébként még 
tájékoztató hangzott el az 
angol k n o w - h o w alapok 
hozzáférhetőségéről, bemu-
tatkozott a British Council 
az oktatás, a kultúra és az in-
formáció támogatójaként, 
brit-magyar üzletemberek 

találkoztak, Ötletek és taní-
tási s e g é d a n y a g o k angol 
nyelvtanárok számára cím-
mel tartottak találkozót, vé-
gezetül pedig poszterkiállítás 
nyílt a Somogyi-könyvtár-
ban. 

Ma a S z é c h e n y i téren 
rajzverseny lesz a gyerekek 
számára, vetélkedőt tartanak 
Nagy-Britanniáról, lesz ír 
zene és táncház, kirakós ver-
seny és egyéb szórakoztató 
műsor, délután 5 óráig. 

K. F. 
(A brit nagykövettel készült 

interjúnk a 3. oldalon.) 

Nem csak az emeletes busz a jelkép 

Brit napok Szegeden 
Két n a p a l a t t m e g -

annyi program vár ja a 
szegedieket a budapesti 
Brit Nagykövetség és a 
British Council szervezé-
sében. Tegnap az úgy-
nevezett hivatalos része 
zajlott a rendezvények-
n e k , ma a g y e r m e k e k 
s z á m á r a s z e r v e z n e k 
szórakoztató programo-
kat . A The British Road 
show 2 0 0 1 elnevezésű 
rendezvényt tegnap dél-
e l ő t t N i g e l J. T h o r p e 
nagykövet és dr. Bartha 
László szegedi polgár -
mester nyi tot ta meg a 
városházán. 

A Pick Szeged 
sikerei 
Az őszi sérüléshullám elle-
nére igen jelentős eredmé-
nyeket ért el az elmúlt baj-
noki évben a szegedi Pick 
Szeged férfi kézilabdacsa-
pat. Az ifjúsági és serdülő 
csapatok sikerei a szép soro-
zat folytatását ígérik. 

18. oldal 

Az ünnepélyes megnyitón 
Nigel J. Thorpe nagykövet 
elmondta, hogy eddig több 
magyarországi nagyváros-
ban mutatkozott be a Road 
show, s e l s ő d l e g e s célja , 
hogy megismertesse a ma-
gyarokkal az Egyesült Ki-
rályságot, s azokat a lehető-
ségeket, amelyeket a kölcsö-
nös együttműködés érdeké-
ben ki lehet használni. Mert, 
mint mondotta, az angolok 
nem csak a piros emeletes 
buszokról nevezetesek, ha-
nem arról is, hogy a világ 
egyik leggazdagabb országát 
építik... Bartha László kö-
szöntőjében emlékeztetett 
arra, hogy a brit nagykövet 
e lső ízben 1999 márciusá-
ban járt városunkban, ami-
kor K i s - J u g o s z l á v i á b a n 
még bombák robbantak a 
NATO-támadások idején, s 
a szegediek is szorongva fi-
gyelték az ottani eseménye-
ket. Thorpe nagykövet úr 
fontosnak tartotta felkeresni 
városunkat, és néhány bizta-
tó szóval önbizalmat kölcsö-
nözni az aggódó szegediek-
nek. Példát említett arról, 
hogy egy angol egye temi 
várossal, jelesül Cambridge-
dzsel testvérvárosi kapcsola-
tot létesítettünk, s együttmű-
ködésünk egyre jobb. 

A nagykövet előadásában 
a legutóbbi parlamenti vá-

Munkatársunktól 
A költségvetési törvény 

alapján a következő két tan-
évben jelentősen, általános 
iskolákban húsz, középisko-
lákban tíz százalékkal csök-
ken a kötelező tanórákon kí-
vüli foglalkozások óraszáma. 
Elsősorban ezzel magyaráz-
ható, hogy a szegedi önkor-
mányzat képviselő-testülete 
tanári álláshelyek megszünte-
téséről tárgyal a mai közgyű-
lésen. A beterjesztett javaslat 
egyik változata szerint össze-
sen hatvan, a másik szerint 
harmincnyolc ál láshel lyel 
lenne kevesebb a következő 
tanévtől a város általános és 
középiskoláiban. Ez azonban 
nem jelenti azt, hogy ennyi 
pedagógust el is bocsátanak 
az intézményekből. Ha az ön-
kormányzat ma elfogadja a 
határozati javaslatot, az isko-
lák igazgatóin a sor, hogy 
mérlegeljenek, kiktől lesznek 
kénytelenek megválni. 

(írásunk az 5. oldalon.) 

Halála tizenötödik évfordulóján, munkatársai koszorút helyeztek el 
Boros Mihály professzor sírján. (Fotó: Karnok Csaba) 

Munkatársunktól 
Tizenöt évvel ezelőtt hunyt el Boros Mi-

hály egyetemi tanár, a szegedi orvosegyetem 
aneszteziológiai klinikájának egykori vezető-
je. Halála évfordulóján, munkatársai tegnap 
koszorút helyeztek a Belvárosi temetőben le-
vő sírján. Boros Mihály professzor nevéhez 
fűződik az első hazai aneszteziológiai és in-

tenzív terápiás tanszék megalapítása. Tisztele-
tére egykori munkahelyén, a sebészeti klini-
kán ma emléktáblát avatnak és tudományos 
ülést rendeznek, amelyen kollégái, tanítványai 
emlékeznek rá. A ülésen adják át Boros pro-
fesszor családjának a Magyar Aneszteziológi-
ai és Intenzív Terápiás Társaság posztumusz 
kitüntetését. 

Egyelőre még nem lehet tudni, mely iskolából, s hány tanárt bocsátanak el. 
(Fotó: Schmidt Andrea) 
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